
  משיח

  שלום אחי ואחיותי היהודים , זוהי זכות גדולה לכתוב לכם את המכתב הזה, תמיד רציתי לכתוב עבורכם את
  המכתב הזה עבורכם.  כיוון  שאתם יקירים לליבי כבר הרבה שנים.  במהלך לימודי בהיסטוריה עולמית , עלו

  בליבי השאלות , למה אלוהים הרשה לדבר מסוים לקרות  למה האירוע הזה קרה ?  אז עשיתי מחקר ומצאתי
  תשובה.

  תנו לי להציג את עצמי בראשונה  אני אחד מהגויים , נולדתי בדרום קוריאה  ואני חי כיום בארצות הברית.  לא
  היה לנו קשר עם אנשים יהודים במהלך השנים בגלל המרחק הגיאוגרפי בין דרום קוריאה לארץ הקודש.

  באנגלית שמי הוא אברהם , כי אני אוהב את הדמות של אברהם מהתנ''ך ,

  גם אתה ?  (אברהם פירושו אב המון גויים )

  לפני שאני מציג את המחקר שעשיתי  . אני רוצה להגיד שבתור אחד שלמד היסטוריה , קודם כל אני רוצה
  להתנצל עבור ההיסטוריה שקרתה.  על הטעויות שקרו בהיסטוריה , אני רוצה להתנצל עבור הטעויות שקרו

  אלוהים  ידי  על  שנבחר  העם  כלפי  טעויות  עשו  נוצרים  אנשים  הרבה  ,  האחרונות  שנה 2000   ה  של  בהיסטוריה
  (העם היהודי)  כיוון שהם לא ידעו מה הם עושים  ,  אנא בבקשה סלחו לנו עבור הטעויות והחטאים שעשינו

  כנגד העם היהודי העם הנבחר על ידי אלוהים. כל זה נעשה בניגוד לרצון האלוהים.  לפעמים במהלך
  ההיסטוריה אנחנו נקראנו לעמוד בגבורה ובביטחון , כדי להילחם כנגד הרשע  ולעמוד איתנים כנגדו . אבל

  לא תמיד עשינו זאת . כשאני מדבר כן על נוצרים , אני מדבר כן במיוחד על כנסיות וקהילות שעברו רפורמציה
  (שינוי)  אנחנו אנשים שאוהבים את עם ישראל ומתפללים יום מדי יום עבור ישועת עם ישראל!.

  ואנחנו הגענו להכיר את אברהם דרך עם ישראל כמו שנכתב בתנ''ך היהודי.  התורה אינה רק עבור העם
  היהודי אלה גם עבור הגויים.  אז אנחנו מודים ליהודים על זה שהאור של התורה הגיעה גם אלינו . וכאן אני

  רוצה לספר לכם על המחקר שלי ,  על המשיח שיהיה גם אור עבור הגויים  וגם עבורי כיוון שאני אחד
  מהגויים .  ישיעה הנביא אומר  בפרק מ''ט פסוק ו'   : ''וַיּאֹמֶר, נָקֵל מִהְיוֹתְ� לִי עֶבֶד, לְהָקִים אֶת־שִׁבְטֵי יַעֲקֹב,

  וּנְצִירֵי (וּנְצוּרֵי) יִשְׂרָאֵל לְהָשִׁיב; וּנְתַתִּי� לְאוֹר גּוֹיִם, לִהְיוֹת יְשׁוּעָתִי עַד־קְצֵה הָאָרֶץ׃''.

  ועדיין המשיח היהודי שהוא גם המשיח של הגויים יביא אותנו הגויים לראות את האור של אלוהים .

  לספירה  ) 70   (  שני  בית  חורבן  לפני  (למות)  להיכרת  צריך  המשיח  התנ''ך  לפני  וגם

  לפי  ספר דניאל פרק ט פסוק  כ''ו נאמר כי ''וְאַחֲרֵי הַשָּׁבֻעִים שִׁשִּׁים וּשְׁנַיִם, יִכָּרֵת מָשִׁיחַ וְאֵין לוֹ; וְהָעִיר וְהַקֹּדֶשׁ
  יַשְׁחִית עַם נָגִיד הַבָּא וְקִצּוֹ בַשֶּׁטֶף, וְעַד קֵץ מִלְחָמָה, נֶחֱרֶצֶת שֹׁמֵמוֹת׃ 
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  מהי  המשמעות האמיתית של שבת ושני שבתות  כפי שכתוב בדניאל בפעם הראשונה שהוזמנתי לערב
  שבת  ביום שישי בערב.  מאוד הופעתי לראות  את הטקס שמתחיל עם לחם ויין .  בנוסף אלוהים נתן לי

  הבנה מאוד עמוקה לגבי השבת מהי.! הרגשתי שאלוהים מנחה אותי ומסביר על משמעות השבת.

  השבת הוא יום שבו אפשר לשתות את דמו ואת בשרו . מלכי צדק מספר בראשית .   מסופר כי נתן לאברהם
  לחם ויין ככהן גדול . בברית החדשה גם המשיח אומר  כי : מי ששותה את דמי ואוכל מבשרי  יש לו חיי נצח ,

  את  צריכים  בהחלט  אנחנו  הזה  בפסוק  ישוע  אומר 54   פסוק 6   יוחנן  ''.  האחרון.  ביום  לתחייה  אותו  אקים  ואני
  הדם שלו ואת הלחם שלו. כפי שישוע אמר אנחנו ממש צריכים את הדם שלו ואת הבשר שלו. בתנ''ך

  הכוהנים היו נוהגים להכין לחם חדש  ואכלו את לחם הפנים .הישן יותר . אז אנחנו יודעים ששבת זה היום
  של אכילת לחם אז אנחנו יודעים שזה המילים שלו . והמילים שלו באו בבשר בגוף של אדם. אז איך אנחנו

  יכולים לשתות את הדם שלו ולאכול את הבשר שלו?

  איך זה אפשרי? זאת השאלה שעלתה בראשי . אפשר למצוא את התשובה במשכן שהיה לבני ישראל לפני
  בית המקדש. שהכוהנים בילו את זמנם במקום הקדוש.  אנחנו גם מבלים זמן עם אלוהים בשבת. אנחנו

  קוראים את כתבי הקודש (תנ''ך וברית חדשה) שהם דבר ה'  למעשה דבר אלוהים זה הלחם עבור האנשים
  שלו כפי שהתנ''ך אומר בספר דברים פרק ח' פסוק ג' וַיְעַנְּ� וַיַּרְעִבֶ�, וַיַּאֲכִלְ� אֶת־הַמָּן אֲשֶׁר לאֹ־יָדַעְתָּ, וְלאֹ

  יָדְעוּן אֲבֹתֶי�; לְמַעַן הוֹדִעֲ�, כִּי לאֹ עַל־הַלֶּחֶם לְבַדּוֹ יִחְיֶה הָאָדָם, כִּי עַל־כָּל־מוֹצָא פִי־יְהוָה יִחְיֶה הָאָדָם.

  כפי שכתוב בתורה וגם בברית החדשה אנחנו מתחילים תהליך של חזרה בתשובה עם תפילה  ואנחנו גם
  מהללים את אלוהים ישראל אלוהי אברהם יצחק ויעקב.  וגם הכוהנים במשכן היו מנצלים את הזמן באותה

  צורה. אחר כך אנחנו נכנסים אל הדביר (קודש הקודשים)  במשכן . עוברים את  הפרוכת (שזה כמו הגוף
  שלו)  כי  הפרוכת אז ממש נקרע כמו שהמשיח הקריב את עצמו.

  אנחנו עומדים מול כס הרחמים  איפה שאלוהים הקדוש נמצא  ואנחנו נושעים על ידי דם הברית.

  אז המשיח באמת עובד כמו מלכי צדק מספר בראשית! , כמו שהמשיח הקריב קורבן מושלם . ונצחי בעזרת
  הגוף שלו. כמו שנאמר בישיעה  פרק נט פסוק ט''ז ''וַיַּרְא כִּי־אֵין אִישׁ, וַיִּשְׁתּוֹמֵם כִּי אֵין מַפְגִּיעַ; וַתּוֹשַׁע לוֹ זְרֹעוֹ,

  וְצִדְקָתוֹ הִיא סְמָכָתְהוּ׃ '' הנקודה היא שגם אם אנחנו חוזרים בתשובה במקום הקדוש . אנחנו עדיין צריכים
  להיכנס דרך הפרוכת  למקום הקדוש  איפה שיוקז עלינו דם הברית.  כמו שהכהן נכנס לקודש הקודשים ביום
  הכיפורים  אז עם התיווך שלו  אז עם הדם שלו החטאים שלנו  ימחאו . אנחנו נהיה נקיים  ונושעה   מחטאינו

  .  בלי להיכנס לקודש הקודשים אנחנו לעולם לא נוכל להיוושע .
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  כפי שאנו מקבלים את השבת כל שבוע אנחנו תמיד זוכרים את יום הכיפורים . את היום שאנחנו אוכלים את
  דבר ה' .   היום של אכילת דברו זהו הזמן שאנחנו  נמצאים בתוך המקום הקדוש .דבר זה גורם לנו לזכור את

  מִשַּׁבָּת רַגְלֶ�, עֲשׂוֹת חֲפָצֶ� בְּיוֹם קָדְשִׁי; וְקָרָאתָ   אִם-תָּשִׁיב  יג  מה שישעה  הנביא אמר:  בפרק נ''ח פסוק י''ג
  לַשַּׁבָּת עֹנֶג, לִקְדוֹשׁ יְהוָה מְכֻבָּד, וְכִבַּדְתּוֹ מֵעֲשׂוֹת דְּרָכֶי�, מִמְּצוֹא חֶפְצְ� וְדַבֵּר דָּבָר.

  אלוהי ישראל יודע  שבני האדם הם בסך הכול יצור שעשוי  מעפר  אנחנו גם חלשים , אנחנו לא חזקים,  אם
  אנחנו נופלים  אנחנו  נשברים , כי אנחנו בסך הכול עשויים מעפר ,  וזה למה אלוהי ישראל עשה את השבת

  היינו  שנה 100   ב  פעם  או  שנה 50   ב  פעם  נשמרת  שבת  אם  מדי  רחוק  ללכת  יכולים  לא  אנחנו  .  בשבוע  פעם
  לגמרי הולכים לאיבוד בגלל שבמהות שלנו אנחנו חלשים .אז אלוהים יצר את השבת בצורה כל כך מיוחדת
  את השבת  כדי לבנות את הכבוד ואת המערכת יחסים בינו לבין הבריאה איתו. בעשרת הדיברות , שמירת

  השבת היא הדיבר הרביעי, שאלוהי ישראל נתן בחוכמתו , השלוש דיברות הראשונות הם רק עבור אלוהים
  או בשביל אלוהים , והשש דיברות האחרונות הם דברים של בין אדם לחברו. אבל דיבר השבת יכול להישמר

  בצורה מושלמת רק שיש מערכת יחסים מושלמת בין אלוהים לבריאה שלו.  איך אפשר לעשות שיהיה לנו
  מערכת יחסים תקינה עם אלוהים ?אותה מערכת יחסים שאלוהים רוצה שיהיה לנו איתו . וזה עניין הכפרה .

  בספר התנ''ך כל החלקים במשכן יכלו להתנקות רק בעזרת הקזת הדם עליהם. כשאלוהים אומר זכור את יום
  השבת לקדשו זה אומר שצריך לשמור את השבת על ידי הקזת הדם שמשה דיבר עליה בשמות כ''ד :ח .  זה

  מה שעושה אותך טהור (קדוש) !.אז הכוונה האמיתי עם אותו דם לא נשפך עלייך  אז אתה לא שומר את
  התורה כמו שאלוהים ציווה. אז איך הדם הזה בכל זאת מגיע אלינו או איך אנחנו יכולים להיות טהורים .
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  שוב כמו שהסברתי בקטע הקודם, אנחנו צריכים להיכנס למקום הקדוש  איפה שהמשיח .  יקיז את הדם
  עלינו ,  כשאנחנו לוקחים את זה בחשבון ,שאנחנו מקבלים את השבת מדי שבוע, כפי שהיהודים מתחילים

  עם יין ולחם , אנחנו גם משתמשים ביין ולחם ככפרה  לחדש את המערכת יחסים עם אלוהים ישראל,
  התאוששות ממערכת יחסים שבורה.  עם אלוהים  בגלל כל החטאים שביצענו בשבוע שעבר.  אנחנו  חווים
  שמחה  ושלום  עם חופש מהחטאים שלנו  והלב שלנו נמלא בצדקה בגלל הכפרה  אז שבת זה יום הכפרה

  יום של חזרה בתשובה,  יום של תפילה יום של תשבחות רוחניות ,

  זה יום של תורה יום של שמחה יום של התחדשות יום של התאוששות,  זהו יום של להיות במקום הכי קדוש
  היום של לפגוש את אלוהים.  הרגע הכי חשוב לכל אדם זה בהחלט השבת.  החשיבות של שבת לא יכולה

  להיות מוגזמת  לא משנה כמה ננסה להרחיק לכת עם זה.  אם המצווה הכי חשובה הייתה לשמור את השבת
  כמו שאלוהים מלכתחילה התכוון שנעשה  . אחי  ואחיותיי מהעם הנבחר .  על תבלו את זמנכם רק במקום

  הקדוש  אלה תהיו גם במקום הכי קדוש של הישועה שלכם,

  החשיבות של השבת עבורנו הגויים . גורמת לנו לשמור שני שבתות, את השבת עצמה ואת יום האדון

  (יום התקומה)  המשיח למעשה נתן את עצמו כקורבן  עבור האנשים שלו בפסח  וקם לתחייה ביום הראשון
  הראשונים  הפירות  של  ארוחה  היא  פסח  ארוחת  לחיים  קם  הוא  לניסן 16   וב  מת  הוא  לניסן 14   ב  השבת.  אחרי

  , המשיח מסמל את הפירות הראשונים של התקומה לחיים . זאת הסיבה שאלוהי ישראל מבקש מעם ישראל
 7   את  מסמל  זה  מצות  ימים 7   שאוכלים  בפסח  אפילו  ,  מסוימת  בצורה  מסוים  בתאריך  ישראל  חגי  את  לשמור

  אלף שנות ההיסטוריה האנושית  שלבסוף כל החוטאים ימותו ולא ירשו חיי נצח (ישועה )  . וחג זה מתחיל
  אחרי פסח  וכל האנשים החל מהאדם הראשון  עד האדם האחרון בהיסטוריה  ישפטו על ידי אותו חוק.  זכרו

  שאלוהים מכיר באברהם לא בגלל מעשיו אלה בגלל אמונתו  אברהם קיבל את אלוהים כאל  וזה עשה אותו
  לאדם צדיק .!

  והאמן ביהוה   ויחשב לו לצדקה'' בראשית טז  פסוק ו .

  שִׁבְעַת יָמִים, שְׂאֹר לאֹ יִמָּצֵא בְּבָתֵּיכֶם; כִּי כָּל־אֹכֵל מַחְמֶצֶת, וְנִכְרְתָה הַנֶּפֶשׁ הַהִוא מֵעֲדַת יִשְׂרָאֵל, בַּגֵּר וּבְאֶזְרַח
  מַצּוֹת׃   תּאֹכְלוּ  מוֹשְׁבֹתֵיכֶם,  בְּכֹל  תאֹכֵלוּ;  לאֹ   כָּל־מַחְמֶצֶת 20   הָאָרֶץ׃ 

  שמות פרק י''ב פסוק יט
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  מיד אחרי כן  אלוהים עשה ברית עמו ברית חשובה. והפסיק את הקורבנות  למה אברהם היה צריך להביא
  עוד את הקורבנות אפילו אחרי שאלוהי ישראל הכיר שאברהם הוא איש צדיק ? האם אותם קורבנות אי פעם

  עזרו לאברהם להיות צדיק  בעייני אלוהים  אנחנו יכולים למצוא את התשובה באיוב פרק י''ט פסוק כ''ה
  ''ואני ידעתי גואלי  חי ואחרון על עפר יקום''  .. איוב ידעה שיהיה גואל אחד (משיח מושיע)

  יגיע בגוף בשר ודם  איוב גם הזדקק לקורבן בשר ודם כן האיש הכי צדיק בספר היה צריך מושיע .

  ויקרא  פרק  י''ז פסוק יא נאמר  כִּי נֶפֶשׁ הַבָּשָׂר, בַּדָּם הִוא, וַאֲנִי נְתַתִּיו לָכֶם עַל-הַמִּזְבֵּחַ, לְכַפֵּר עַל-נַפְשֹׁתֵיכֶם

  כמו שאלוהים דיבר על הדם בפסוק הזה למעשה הוא דיבר על  דם הברית פה .

  כמו הדם של המשיח שהוקרב עבור אנשיו .  אברהם גם הזדקק לגואל . לא על ידי קורבן שיוקרב על ידיו  אלה
  קורבן שיעשה על ידי אלוהים עצמו . כמו שאלוהי ישראל עשה עימו ברית  אלוהים  השיג את  הקורבן על ידי

  אותו עמוד אש  וכאן אנחנו יכולים למצוא שבאמת משיח או גואל , יבואו כאן לאדמה להביא את הקורבן  .
  וכמו שאברהם הוכר על ידי אלוהים  כאדם צדיק עקב אמונתו . אבל עדיין הזדקק לקורבן שיעשה על ידי

  אלוהים. כולנו צריכים אמונה באלוהים וכפרה ,  שיעשה על ידי קורבן אחד מושלם ונצחי .  מה יכול להיות
  שנה 7000   בת  .  האנושית  ההיסטוריה  כל  עד  הראשון  מהאדם  האנושות  כל  עבור  ?  ונצחי  מושלם  קורבן  אותו

  לִהְיוֹת  יֵצֵא,  לִי  יְהוּדָה--מִמְּ�  בְּאַלְפֵי  לִהְיוֹת  צָעִיר  אֶפְרָתָה,  בֵּית-לֶחֶם   וְאַתָּה  א  ''  כי  אומר 2   פסוק  ה  פרק  מיכה  .
  וְיֶתֶר אֶחָיו, יְשׁוּבוּן עַל-בְּנֵי   לָכֵן יִתְּנֵם, עַד-עֵת יוֹלֵדָה יָלָדָה;  ב  מוֹשֵׁל בְּיִשְׂרָאֵל; וּמוֹצָאֹתָיו מִקֶּדֶם, מִימֵי עוֹלָם.  

  יִשְׂרָאֵל.''

  המשיח בא אלינו כבשר ודם לתת את עצמו  כקורבן . כמו שאברהם הוכר על ידי אלוהי ישראל כצדיק, עקב
  האמונה בו . כולנו גם יכולים להיוושע אם נאמין בו .  אלוהי ישראל זה אלוהים של צדק ואהבה . אז הוא היה
  חייב לרדת לאדמה ולתת את עצמו ככפרה וכקורבן . וכמו שאברהם האמין בו הגאולה הזאת גם תקפה עבור

  עַל-הַנֵּס;   וַיַּעַשׂ מֹשֶׁה נְחַשׁ נְחֹשֶׁת, וַיְשִׂמֵהוּ  ט  ישועתו .  כמו הסיפור של משה בספר במדבר . כ'א פסוק  ט ''
  וְהָיָה, אִם-נָשַׁ� הַנָּחָשׁ אֶת-אִישׁ--וְהִבִּיט אֶל-נְחַשׁ הַנְּחֹשֶׁת, וָחָי.
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  ַיַּעַשׂ מ שֶֹׁה נְחַשׁ נְח ֹשֶׁת וַיְשִׂמֵהוּ עַל־הַנֵּס וְהָיָה אם הנחש נשך אֶת־אִישׁ וְהִבִּיט אֶל־נְחַשׁ הַנְּח ֹשֶׁת וָחָי׃

  כל מי שמסתכל על המשיח באמונה  יהיה נושע על ידי הכפרה  של המשיח  שאלוהים שלך מהשמיים.
  אלוהים הראה כיצד המשיח ימלא  את הקורבן השמיימי  בסיפור של נחש הנחושת.

  על ידי היותו קורבן מושלם ,  אלוהי ישראל שלח את המשיח על ידי שיטה מאוד מיוחדת אנחנו יכולים למצוא
  זאת בישעיה ז' י''ד  - לָכֵן יִתֵּן אֲדֹנָי הוּא, לָכֶם--אוֹת:  הִנֵּה הָעַלְמָה, הָרָה וְיֹלֶדֶת בֵּן, וְקָרָאת שְׁמוֹ, עִמָּנוּ אֵל

  כן המשיח צריך לבוא מן אלינו לעולם מן השמיים . כבשר ודם על מנת שהוא יוכל להיות קורבן ,  אבל עדיין
  הוא נולד על ידי רוח הקודש . כך למעשה המשיח הפך למושלם  וככה הוא יכול להיות קורבן וכפרה מושלמים

  , עבור כל האנושות מהאדם הראשון עד האדם האחרון בהיסטוריה כי הוא אלוהים .

  קורבן זה נעשה בחוכמה ועם הרבה אהבה . כמו שסופר בסיפור של אברהם . אלוהים עשה את הברית  על
  ידי נתינת עצמו כקורבן . ישיעה נ''ג  פסוק ה' עד ח'

  כַּצּאֹן תָּעִינוּ, אִישׁ   כֻּלָּנוּ  ו  מוּסַר שְׁלוֹמֵנוּ עָלָיו, וּבַחֲבֻרָתוֹ נִרְפָּא-לָנוּ.     וְהוּא מְחֹלָל מִפְּשָׁעֵנוּ, מְדֻכָּא מֵעֲוֹנֹתֵינוּ;  ה   
  יִפְתַּח-פִּיו, כַּשֶּׂה לַטֶּבַח יוּבָל, וּכְרָחֵל לִפְנֵי   נִגַּשׂ וְהוּא נַעֲנֶה, וְלאֹ  ז  לְדַרְכּוֹ פָּנִינוּ; וַיהוָה הִפְגִּיעַ בּוֹ, אֵת עֲוֹן כֻּלָּנוּ.  

  וּמִמִּשְׁפָּט לֻקָּח, וְאֶת-דּוֹרוֹ מִי יְשׂוֹחֵחַ:  כִּי נִגְזַר מֵאֶרֶץ חַיִּים, מִפֶּשַׁע עַמִּי   מֵעֹצֶר  ח  גֹזְזֶיהָ נֶאֱלָמָה; וְלאֹ יִפְתַּח, פִּיו.  
  נֶגַע לָמוֹ.
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  עכשיו איך המשיח יכול להיות קורבן תמידי ,  איך הוא יכול לכפר על חטאינו אחת ולתמיד.  כפי שאנחנו
  מבינים את התהליך  , משה עשה את בניית המשכן במדבר, הוא כנראה יכל לראות את המשכן בשמיים בזמן

 25:40   שמו  ב  שנכתב  כמו  הספירה,  לפני  שנה 3400   לפני  .  הזה

   וּרְאֵה, וַעֲשֵׂה:  בְּתַבְנִיתָם--אֲשֶׁר-אַתָּה מָרְאֶה, בָּהָר. 

  רגע האם כבר היה משכן בשמיים לפני שהיה אחד על הארץ  אז למה אלוהים היה צריך להראות למשה את
  המשכן ?  מה הוא היה אומר על זה  וגם אם היו כל כך הרבה חיות להקריב  למה הכהן הגדול לא יכל להיכנס

  לקודש הקודשים.  אפילו הכהן הגדול היה צריך להיות מאוד זהיר עם עצמו,

  שנכנס ביום כיפור  אחרת הוא היה יכול להרג . מה לאלוהים היה להגיד על זה? . הכהן הגדול היה צריך
  לנקות את עצמו  ולהיכנס עם דם  אלוהים הורה לו לעשות את זה בדרך זו מדוע ? , כי כולנו צריכים את הכהן
  הגדול שיכנס לקודש הקודשים  עבור הגאולה של כולנו .. אז כמו שדיברנו בפסקה הקודמת . המשיח יתן את

  עצמו כקורבן נצחי  עבור כל האנושות  מהאדם הראשון  עד האיש האחרון .  ולהמשיח שלנו הייתה גבורה
  רבה להיכנס לקודש הקודשים מה שאומר שהמשיח הזה היה צריך להיות נקי ללא חטא. איך הוא יכול להיות

  כזה  אם המשיח נולד מן רוח הקודש  (ישיעה ז:יד)  והוא לא ביצע שם חטא  במהלך חיו  . היה לו את הגבורה
  הזאת.  ואם המשיח כבר נתן את עצמו כקורבן עבור האנשים שלו  . איך אנחנו יכולים להיכנס לאותו מקום

  קדוש   .

  הרי הוא כבר מת . אז אפשר למצוא את התשובה ב תהילים   ט''ז פסוקים ט עד י''א .

  יִשְׁכֹּן לָבֶטַח.    לָכֵן, שָׂמַח לִבִּי--וַיָּגֶל כְּבוֹדִי;    אַף-בְּשָׂרִי,  ט
  חֲסִידְ�, לִרְאוֹת שָׁחַת.    כִּי, לאֹ-תַעֲזֹב נַפְשִׁי לִשְׁאוֹל;    לאֹ-תִתֵּן  י

    תּוֹדִיעֵנִי,    אֹרַח חַיִּים:  יא
  שׂבַֹע שְׂמָחוֹת, אֶת-פָּנֶי�;    נְעִמוֹת בִּימִינְ� נֶצַח.
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  כן המשיח יקום לתחייה, הוא קם לחיים ונכנס לקודש הקודשים עם דם הברית שמשה דיבר עליו . שמשה
  דיבר עליו ב בשמות כ''ד פסוק ח'  כמו שהכהן הגדול נכנס רגע לאיזה מקום קדוש המשיח נכנס ? איפה

  המשכן של המשיח ? שהוא אמור להיכנס אליו. ?  האם זה המשכן שאלוהים הראה למשה בהר ? אם זה
  נכון  המשיח אמור לעלות חזרה לשמיים ,    בגלל שהמשכן שהיה בשמיים בשביל שהמשיח יוכל להיכנס

  לתוך קודש הקודשים למעלה בשמיים. אנחנו יכולים למצוא הסבר לקח בתהילים  קי  פסוק א  עד ד'

    לְדָוִד, מִזְמוֹר:  א  פסוק א'
  נְאֻם יְהוָה, לַאדֹנִי--שֵׁב לִימִינִי;    עַד-אָשִׁית אֹיְבֶי�, הֲדֹם לְרַגְלֶי�.

  פסוק ד' נִשְׁבַּע יְהוָה, וְלאֹ יִנָּחֵם--    אַתָּה-כֹהֵן לְעוֹלָם;
  עַל-דִּבְרָתִי,    מַלְכִּי-צֶדֶק.

  שאני  כדי  לימיני  שב  למשיח  אומר  ואלוהים  אלוהים  של  לימינו  ישב  המשיח 1   בפסוק  קוראים  שאנחנו  כמו
  אמליך אותך ככהן גדול מלכי צדק.

  זה אומר שהמשיח יהיה במקום הקדוש לתמיד  זה אומר שדם הברית שלו יכסה את אנשיו לתמיד . המשיח
  עצמו יהיה במקום הקדוש לנצח .

  ומה הם התפקידים של המשיח?

  הוא צריך להתקיים הרבה לפני שהוא הגיע לאדמה .  -

  הוא צריך להגיע לעולם בדמות בשר ודם . בצורה של בן אנוש  -

  הוא צריך להקריב את עצמו כמנחה (קורבן) עבור אנשיו . (קורבן מושלם ונצחי)  -

  הוא צריך לקום לתחייה אחרי הקורבן.  -

  הוא צריך לעלות בחזרה לשמיים על מנת להיכנס לקודש הקודשים.  -

  הוא גם צריך להיכרת (למות) לפני חורבן בית שני.  לא סתם למות אלה למות עבור אנשיו .  -

  הוא צריך להקיז את דם הברית עבור אנשיו  בכל שבת במקום בקודש הקודשים.  -
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  .  המשיח  הוא  ישוע  כן  .  שנים 6000   בת  בהיסטוריה  ?  האלו  התכוונות  כל  את  תואם  המשיח  איך

  ברוב  אבל  ,  בהיסטוריה  כמשיחים  עצמם  על  שהכריזו  בהיסטוריה  אנשים 25   מ  יותר  היו  יודע  שאני  ממה
  המקרים אנחנו לא מכירים את שמם כמעט חוץ מאת ישוע  .זכרו שהמשיח גם צריך להיות אור לגויים כמוני .

  הזה  הרגע  אחרי  מיד  .  עצמו  את  והראה  אליי  בא  ישוע  ,  הזה  היום  את  אשכח  לא  אני 15   בן  שהייתי  פעם
  הלב שלי התמלא בשמחה  ושלום  . השלום מתחיל ברגע הראשון של הכניסה למקום הקדוש. הקורבן שלו

  יוושע  בו  אמונה  לו  שיש  מי  כל  האחרונות.  שנים  אלף 6   ב  האנשים  כל  עבור  היה

  הקורבן שלו היה עבור כל ההיסטוריה האנושית , כל מי שיהיה לו אמונה בו יוושע,  ויהיה לו חיי נצח . המשיח
  אומר שכל מי ששתה את דמי ואכל את בשרי יהיה לו חיי נצח ואני אקים אותו לתחייה ביום האחרון  . כאשר

  מקבלים אותו כאדון וכמושיע  ואנחנו מאמינים בו, שהוא המושיע זה גורם לקח  שהכפרה שהוא עשה תקפה
  עכשיו גם עבורנו כברכה אישית בחיינו.

  כשעם ישראל הלך במדבר היה לו סיכוי לשרוד את המגפה כאשר הוא הסתכל על נחש הנחושת.  עכשיו יש
  לנו את האפשרות לגרום לאותה ישועה להיות תקפה גם עבורנו . זה לא אומר שאתה צריך לשנות את הדת

  שמרו  ויעקב  (פטרוס)  יונה  בר  שמעון  ,  (פאולוס)  התרסי  שאול  כמו  יהודים  דת  אנשי  שנה. 2000   לפני  שלך.
  על זהותם כאנשים יהודים ,  תחת קורת הגג היהודית , אתה לא צריך להשתנות , כל אותם השנים שמרו
  שבת ואת כל חוקי הדת היהודית, אבל הם עדיין יכלו לקבל ולהאמין במשיח היהודי (ישוע) .  בנקודת מבט

  ההיסטורית , מה הוא קו הגבול  בין היהדות לתנועה המשיחית ? ההפרדה בין העדה הפרושית היהודית
  לתנועה שהאמינה בישוע  קרתה לא בגלל סיבות אמונתיות או דתיות אלה עקב סיבות פוליטיות.  את/אתה

  יכולים  לשמור על המסורות היהודיות ועדיין להאמין בישוע   חוץ מהעובדה שאין צורך בקורבן עבור כפרת
  חטאים ביום הכיפורים .

  זוהי אינה בגידה כנגד האמונה או הדת היהודית . איך אני יכול לקחת חלק בדבר הזה , אתה פשוט יכול
  לעשות את התפילה הבאה.:  מושיעי ואדוני ישוע  אתה היית בשמיים לפני שבאת לעולם בדמות בשר ודם ,

  ובאת לכאן לתת את עצמך כקורבן , וקמת לתחייה ועלית לשמיים ונכנסת למקום הקדוש , שם בשמיים ,
  בבקשה הקז את דם הברית עליי     .  ועשה אותי נקי וטהור . ואנא תן לי להיכנס למלכותך  אחת ולתמיד .

  בשם ישוע המשיח!. אני מתפלל אמן.

  אם אתה מתפלל בכנות את התפילה הקצרה הזו  ומקבל אותו אתה תמצא שלום לתמיד. תזכור שגם
  אברהם הוכר כאדם צדיק  עקב אמונתו  לא על ידי מעשים.

  תודה רבה על כך שאת   את/אתה קראתם את המכתב הזה.
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